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Zápis z jednání školské rady č. 8/2024 ze dne 4. 1. 2024 

Zápis z jednání Školské rady při ZŠ a MŠ Horní Benešov, Školní 338, 

příspěvková organizace 

 

zápis č.                       8/2024 

konaná dne                4. 1. 2024 

členové ŠR: 

JMÉNO FUNKCE PŘÍTOMEN 

Mgr. Martin Polok, MBA předseda ano 

Ludmila Klichová místopředsedkyně ano 

Mgr. Roman Imrich člen ano 

Ing. Václav Míka člen ano 

Martin Knap člen ano 

Ing. Josef Monsport člen ano (online) 

  

Program jednání: 

1. Aktuální informace od ředitele školy. 

2. Konkurzní řízení na vedoucí pracovní místo ředitele Základní školy a 

Mateřské školy Horní Benešov. 

3. Volba člena konkurzní komise za školskou radu. 

4. Závěr. 

Jednání ŠR zahájil předseda ŠR Mgr. Martin Polok, MBA.  

Ad 1 

Aktuální informace od ředitele školy 

Ředitel školy Mgr. Zdeněk Žanda, MBA, informoval o novinkách v rámci školy 

– zrušení dětské skupiny a od 1.1.2024 bylo náhradou otevřeno 4. oddělení 

mateřské školy (max. počet 12 dětí, přijaty 2 nové učitelky). Druhý uvolněný byt 

v areálu MŠ bude v letošním roce přebudován na přípravnou třídu.   
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V rámci základní školy jsou rozpracovány 2 projekty. První je doplnění výbavy 

kuchyně. Druhý je rekonstrukce dvou učeben v budově druhého stupně, kabinetu 

dějepisu/zeměpisu/českého jazyka a kanceláře výchovného poradce/psychologa 

a ředitele/zástupce ředitele. Projekt venkovní třídy by se měl projednávat v únoru, 

zatím jako studie. Na travnatém hřišti přibylo z ČHMÚ jednotka měřící kvalitu 

ovzduší, ještě bude přesunuta více do rohu. V letošním roce ještě proběhne 

výměna zbývajících dveří v budově druhého stupně (sociální zařízení). 

Projekt na rekonstrukci půdy prvního stupně nevyšel, projekt skončil pod čarou. 

Proběhl velikonoční jarmark na prvním stupni, na druhém stupni vánoční jarmark. 

Zavádí se rezervační systém pro návštěvu školního psychologa přes webové 

stránky, jak pro rodiče, tak pro žáky. 

Na lyžařský výcvikový kurz jede 63 žáků druhého stupně. 

Byl osloven projekt Erasmus pro návštěvu anglicky mluvící země, 

pravděpodobná destinace je Malta, doba trvání týden. 

Ing. Václav Míka se ptal na výchovného poradce, kariérního poradce a postup 

školy v přípravě pro přijímací řízení. Ve škole funguje výchovný poradce Mgr. 

Martin Polok, MBA a kariérní poradkyně Mgr. Kateřina Kupčíková. Mgr. 

Kateřina Kupčíková informuje žáky, informace jsou na webových stránkách 

školy, žáci navštěvují Artifex nebo volbu povolání v Opavě. V letošním roce 

proběhl školní veletrh v malé tělocvičně druhého stupně, ale účast ze strany rodičů 

a žáků byla minimální. Dále se ptal Ing. Míka na důvod ředitelského volna v pátek 

22. 12. 2023, důvod byl prodloužení z technických a organizačních důvodů (volna 

pro žáky). Pochválil si komunikaci s rodiči přes aplikaci Škola Online, ale 

problém nastává u některých vyučujících, kteří nedoplňují známky žáků do 

systému. Také byla pochválena elektronická evidence plateb žáků přes aplikaci 

Skolniprogram.cz 

Pan Martin Knap se ptal na zdražení školních obědů, odpověď byla zdražení 

vstupních surovin. 
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Ad 2 

Jednání o návrhu vyhlášení konkurzního řízení na vedoucí pracovní místo 

ředitele Základní školy a Mateřské školy Horní Benešov, dle zákona č. 

561/2004 Sb. § 168 (1) Školská rada i): 

Proběhlo hlasování Školské rady o návrhu na vyhlášení konkurzního řízení na 

vedoucí pracovní místo ředitele Základní školy a Mateřské školy Horní Benešov. 

Školská rada doporučuje Radě města Horního Benešova, aby vyhlásila 

konkurzní řízení na vedoucí pracovní místo ředitele, výše uvedené školy 

v prvním odstavci Ad 2. 

Školská rada zvolila jako člena do konkurzní komise na vedoucí pracovní místo 

ředitele Základní školy a Mateřské školy Horní Benešov Mgr. Martina Poloka, 

MBA. 

Závěr: 

Příští schůze školské rady:   

Další schůze školské rady bude svolána předsedou ŠR Mgr. Martinem Polokem, 

MBA v květnu/červnu 2024 v budově základní školy. Zhruba měsíc dopředu 

přijde konkrétní termín zasedání emailem. 

  

Zapsal: Mgr. Roman Imrich 

 

 

Schválil: Mgr. Martin Polok, MBA 

 

 

 

V Horním Benešově dne 4. ledna 2024 


